
Zápis č. 5/2015 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 9. 9. 2015 
 
Zahájení jednání: 16:00 

Ukončení jednání:       17:35  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

 Ing. Václav Beroušek, Ing. Jitka Carbolová, Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D,     

  

Omluveni: JUDr. Jindřiška Kubíková, Kateřina Burešová, Karla J. Čechová, Pavel Švejnoha 

Neomluveni:   
Hosté:  

 

Program jednání 

 

Neformální jednání zahájila předsedkyně komise konstatováním, že komise není usnášeníschopná z důvodu 

nedostatečného počtu přítomných členů. Tato situace se změnila v 16:57 příchodem Ing. Černouška. 

 

 

1. Odpověď na dopis Ing. Hartmana 
Komise projednala znění odpovědi zastupitelskému klubu Otevřeného Újezda a odsouhlasila její odeslání 

elektronicky, na adresu michael.hartman@otevreny-ujezd.cz . 

      O tomto bodu bylo hlasováno. Pro – 5, proti- 0, zdržel se 0 

 

 

2. Diskuse o docházce členů komise 

Vzhledem k situaci, kdy na červnové jednání nedorazil dostatečný počet členů, rozproudila se diskuse ohledně 

docházky. Předsedkyně navrhla, že osloví jednotlivé členy Komise.  

 

3. Alej na hlavní  

Začalo nové řízení, proběhlo místní šetření. 

 

4. Závora na komunikaci u sibřinské školy  
se starostou Sibřiny bylo projednáno, majitel, resp. uživatel vysílacího stožáru bude kontaktován 

 

 

 

Zapsal(a):  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne: 10. 9. 2015 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 10. 9. 2015 

 

Doplněno:  

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal(a): Březina 

Zápis ověřen dne: 14. 9. 2015 RNDr. J. Jenšovskou emailem. 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 5. 10. 2015 od 16:00. Sraz u chovného rybníka v Dubinské ulici, v případě nepříznivého 

počasí v malé zasedací místnosti ÚMČ Praha 21. 
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